
Protokoll Byalaget Sofias årsmöte 2019 
Datum: 20190324 
Lokal: Sofielunds Folketshus restaurang 
Tid: kl.1400-1600 
Närvarande:  Victoria Percovich, Marianne Jeppsson, Leif Jeppsson, Fabian Karlsson, 
Tord Ryden, Bengt Danielsson, Viktor Wennberg, Randi Larsson, Lotte Forsfält, Claes 
Gylling, Bo Bremer, Britt-Marie Persson, Jonas Hamfors, Sara Frenk och Elvira 
Grandin, Patrik Lorentzson. 
 

1. Mötet öppnas 
2. Godkännande av dagordning 
3. Val av mötesordförande: Jonas Hamfors 
4. Val av sekreterare: Sara Frenk 
5. Val av rösträknare/justerare: Viktor Wennberg och Claes Gylling 
6. Godkännande av kallelse till stämma 2019:  

Inte önskvärt efter reglerna, alla får inte sina kallelser, förslag på att de ska 
skickas per post alt mail. På hemsidan samt på anslagstavlan har kallelsen legat 
uppe 2 veckor innan. Mötet godkänner detta. 

7. Genomgång av verksamhetsberättelsen 2018, ordförande föredrar året som gått. 
Bilaga till protokollet 

8. Genomgång av byalagets ekonomi, kassör föredrar. Dagens saldo: 17 937,73 kr 
=föreningen 12 392 kr=BID måla elskåp. 44 betalande medlemmar förra året. 

9. Revisionsberättelse, revisor föredrar. Bilaga till protokollet. 
10.Ansvarsfrihet för styrelsen godkännes. 
11. Inkomna motioner. Inga inkomna. 
12.Medlemsavgift. 100kr föreslås och godkännes. 
13.Val av ledamöter: Valberednings förslag godkänns och bifogas. Jonas Hamfors 

(sittande), Lotte Forsfält (omval),Elvira Grandin (omval), Sara Frenk (sittande), 
Randi Larsen(omval). Viktor Wennberg (sittande) 

14.Val av suppleanter: Elisabeth Jaensson (omval), Victoria Percovich (nyval), 
Fabian Karlsson (nyval) 

15.Val av revisor: Marianne Jeppsson 
16.Val av revisorsuppleant: Vakant 
17.Val av valberedningen, Bo Bremer föreslås, antas. 
18.Kalendarium: Trädgårds förmiddag den 28 april kl 10-14, korv kl 12. Loppis den 

19 maj kl 9-13. Bjud din granne den 15 juni kl 17. Höstträff 8 september. 
Ljuständning 24 november. 

19.Övriga frågor.  
Leif Jeppsson föreslår att buss 1 ska börja stanna även på busshållplats 



Rolfsgatan och inte bara på busshållplats sofielund. Mail skickas till skånetrafiken 
i frågan. 
Fabian Karlsson frågar om byalagets samarbete med Fastighetsägarna 
Sofielund. Ritningarna för en grön lekande stadsdel visas upp och arbetet 
beskrivs, mer arbete och kontakt skall tas under året. 

20.Byastämman avslutas 
 
 
Justeras: Viktor Wennberg Claes Gylling 


